
 

    RADA MIASTA 

BIELSK PODLASKI 
17-100 Bielsk Podlaski 

ul. Mikołaja Kopernika 1 
       Br.0002.2.2019 

 

PROTOKÓŁ NR V/19 

Z OBRAD V SESJI RADY MIASTA BIELSK PODLASKI 

 W DNIU 26 LUTEGO 2019 R. 

 
               V sesja Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyła się w budynku użyteczności publicznej tymczasowej 

siedzibie Bielskiego Domu Kultury w Bielsku Podlaskim ul. M. Kopernika 3 (sala – II piętro).  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9
00

, a zakończyła się o godzinie 12
15

. 

 W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych: 

       1. Paweł Bierżyn 

2. Włodzimierz Borowik 

3. Aleksander Bożko 

4. Stanisław Charyton 

5. Emil Falkowski 

6. Maria Grabowska 

7. Krzysztof Grygoruk 

8. Danuta Karniewicz 

9. Iwona Kołos 

10. Eugenia Kruk 

11. Mikołaj Osipiuk 

12. Piotr Ostaszewski 

13. Andrzej Roszczenko 

14. Eugeniusz Simoniuk 

15. Tomasz Sulima 

16. Piotr Wawulski 

17. Irena Zawacka-Prystupa 

18. Artur Maciej Żukowski. 

Nieobecni radni: Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki i Romuald Margański. 

             W sesji uczestniczyli również: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca Burmistrza Miasta 

Bożena Teresa Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka, Skarbnik Miasta Anna Szkoda, kierownicy 

Referatów Urzędu Miasta, radca prawny Joanna Kamieńska, I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Bielsku Podlaskim komisarz Wojciech Gabrel, Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Bielsku Podlaskim starszy brygadier Jan Szkoda, inż. architekt Pani Katarzyna Reut-Jaworowska 

oraz mieszkańcy miasta i przedstawiciele mediów (listy obecności stanowią załączniki nr 1A i 1B  

do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji  

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko otworzył obrady V sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski  

w VIII kadencji samorządu. Powitał wszystkich radnych, Pana Burmistrza Miasta Pana Jarosława 

Borowskiego, pracowników Urzędu Miasta, I Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku 

Podlaskim komisarza Wojciech Gabrela, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Bielsku Podlaskim starszego brygadiera Jana Szkodę. Dodał, że za chwilę na sesję przybędzie  

Pani inż. architekt Katarzyna Reut-Jaworowska, która reprezentuje konsorcjum projektowe. Powitał również 

mieszkańców Bielska Podlaskiego, przedstawicieli prasy lokalnej i wszystkich oglądających obrady.  

Poinformował, że w chwili obecnej na stan 21 radnych obecnych jest 18 radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. Dodał, że nieobecny jest 

Wiceprzewodniczący RM Romuald Margański, radny Krzysztof Grodzki i radny Tomasz Hryniewicki. 
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2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że proponowany porządek obrad wraz  

z materiałami na sesję został dostarczony wszystkim radnym drogą elektroniczną (zawiadomienia o terminie 

V sesji Rady Miasta wraz z proponowanym porządkiem obrad stanowią załączniki od nr 2A do nr 2I  

do protokołu). Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag i wniosków do zaproponowanego porządku obrad.  

Poinformował, że złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad V sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski  

w dniu 26 lutego 2019 r. tematu – Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu 

popełnienia wykroczenia zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako 

organowi właściwemu. Zaproponował rozpatrzenie przedmiotowej sprawy, jako pkt 18 porządku obrad. 

Odczytał treść wniosku (wniosek dotyczący porządku obrad wraz z wnioskiem o podjęcie uchwały  

i projektem uchwały stanowi załącznik nr 3 i 4A do protokołu). Otworzył dyskusję.  

 

Zestawienie opinii i wniosków Komisji Rady Miasta oraz stanowisk Burmistrza Miasta do materiałów 

przedkładanych pod obrady V sesji Rady Miasta stanowią załączniki od nr 4A do nr 4O do protokołu. 
 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Stanisław Charyton poinformował, że ma pytanie do Pani radczyni, ponieważ pismo, jeśli trafiło do 

niewłaściwego organu to Przewodniczący powinien przekazać je według kompetencji. 

 

Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniła, że ta sprawa nie może być przekazana przez 

Przewodniczącego Rady, ponieważ Przewodniczący nie posiada takich kompetencji.   

 

                Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt 18 w brzmieniu 

- Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia 

zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi właściwemu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenia do porządku obrad V sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski tematu – Podjęcie uchwały  

w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia zatytułowanego skargą 

Komendzie Powiatowej Policji, jako organowi właściwemu i proponuje rozpatrzenie przedmiotowej sprawy, 

jako punktu 18 porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Eugenia 

Kruk, Mikołaj Osipiuk, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, 

Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

               Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

               Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących 

się - 7, przyjęła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt 18 - Podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia zatytułowanego skargą Komendzie 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi właściwemu.  

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze uwagi odnośnie porządku 

obrad? 
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               Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poddał pod 

głosowanie przedstawiony radnym porządek obrad z uwzględnieniem przejętego wniosku. 

   

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof 

Grygoruk, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, 

Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

               Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek wraz z wnioskiem został przyjęty. 

 

                Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących 

się - 4, przyjęła porządek obrad V sesji Rady Miasta.  

 

                Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko odczytał porządek obrad.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr IV/19 z obrad IV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski z 29 stycznia 2019 r. 

4. Informacja dotycząca bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski za 2018 r. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2018 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

zlokalizowanego w zachodniej części miasta przy ul. Brańskiej w Bielsku Podlaskim. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w południowo-wschodniej części miasta ograniczonego ulicami: Pogodną oraz 

projektowanymi drogami 9KD-D i 8KD-D w Bielsku Podlaskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wojska Polskiego. 

9. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 

oraz określenia granic ich obwodów. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  

i trybu działania Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2019-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019-2027. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu nadawania Tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Bielsk Podlaski”. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia medalu „Zasłużony dla Miasta 

Bielsk Podlaski”. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej wykorzystania wizerunku herbu miasta 

przez T. Sulimę bez zgody rady miasta. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia 

zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi 

właściwemu. 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie Protokołu Nr IV/19 z obrad IV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski z 29 stycznia 2019 r. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 3 porządku obrad dotyczy przyjęcia 

Protokołu Nr IV/18 z obrad IV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 29 stycznia 2019 r.  

Dodał, że protokół został dostarczony radnym drogą elektroniczną oraz był do wglądu w Biurze Rady. 

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag lub wniosków. Otworzył dyskusję. 
 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Emil Falkowski zwrócił się z pytaniem odnośnie terminu dostarczenia protokołu radnym, ponieważ 

ostatnio protokół radni dostali 22 lutego, tj. 4 czy 5 dni przed sesją, a czy nie powinno to być 7 dni? 

 

Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że żadne 

przepisy nie regulują terminu dostarczenia radnym projektu protokołu do przyjęcia.  

Zwróciła uwagę, że sporządzenie protokołu wymaga ogromu pracy. Jeżeli Pan radny uważa, że 4-5 dni przed 

sesją jest to zbyt krótki termin, to podjęte będą starania, aby protokół był sporządzany szybciej.  

 

               Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr IV/19 z obrad IV sesji Rady Miasta 

Bielsk Podlaski z dnia 29 stycznia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr IV/19 z obrad IV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski z 29 stycznia 2019 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, 

Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa,  

Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Eugeniusz Simoniuk 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że Protokół został przyjęty.   

 

                Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: za - 17, przeciw - 0, wstrzymujących 

się - 1, przyjęła Protokół Nr IV/19 z obrad IV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski w dniu 29 stycznia 2019 r.  

4. Informacja dotycząca bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski za 2018 r. 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 4 dotyczy informacji nt. bezpieczeństwa  

i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski za 2018 r. (informacja stanowi załącznik nr 5 do 
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protokołu). Dodał, że wszystkie Komisje zapoznały się z przedłożoną informacją i nie wniosły uwag (opinie 

Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4B do protokołu). Otworzył dyskusję.  

               Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i poinformował, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawioną informacją.  

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2018 r. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 5 dotyczy informacji o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2018 r. (informacja stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu). Dodał, że wszystkie Komisje zapoznały się z przedłożoną informacją (opinie 

Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4C do protokołu). Otworzył dyskusję.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski podziękował Policji i Straży Pożarnej za przyczynienie się w roku 

2018 do tego, że nasze miasto jest miastem bezpiecznym.  

Poinformował, że miał przyjemność uczestniczyć w naradach rocznych zorganizowanych w Komendzie 

Powiatowej Policji i w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim.  

Dodał, że ważne jest to, żeby mieszkańcy czuli się bezpiecznie i wszyscy muszą o to zadbać. Liczba 

przestępstw w mieście spada i rośnie wykrywalność. To też powinno wpływać na to, żeby w mieście czuć się 

bezpieczniej. Straż Pożarna w swoich materiałach też pokazała jak często wyjeżdża do zdarzeń. To nie jest 

tylko gaszenie pożarów, ale wiele innych zadań, które zostały nałożone na tą służbę.  

Dodał, że na ręce Panów Komendantów składa podziękowania od mieszkańców miasta.  

 

              Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

podziękował Panom Komendantom za przedłożone informacje oraz za udział w sesji.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu        

zlokalizowanego w zachodniej części miasta przy ul. Brańskiej w Bielsku Podlaskim.  

 

O godzinie 9
28 

z sali obrad wyszedł radny Mikołaj Osipiuk i od tej pory w sesji uczestniczyło 17 radnych. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 6 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego w zachodniej części 

miasta przy ul. Brańskiej w Bielsku Podlaskim (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 7 

do protokołu). Poinformował, że wszystkie Komisje Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

(opinie Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4D do protokołu). Dodał, że na sali obrad jest Pani 

Katarzyna Reut-Jaworowska autorka tego planu. Otworzył dyskusję. 

                  Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. Poinformował, że w chwili obecnej na sali jest  

17 radnych. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

zlokalizowanego w zachodniej części miasta przy ul. Brańskiej w Bielsku Podlaskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, 

Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa,  

Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk. 



6 

 

Protokół Nr V/19 z obrad V sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski w dniu 26 lutego 2019 r. 

 

 

                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 17, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/41/19 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla terenu zlokalizowanego w zachodniej części miasta przy ul. Brańskiej  

w Bielsku Podlaskim 

          (uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w południowo-wschodniej części miasta ograniczonego ulicami: Pogodną oraz projektowanymi 

drogami 9KD-D i 8KD-D w Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 7 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w południowo-wschodniej części 

miasta ograniczonego ulicami: Pogodną oraz projektowanymi drogami 9KD-D i 8KD-D w Bielsku 

Podlaskim (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, 

Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, Członek Komisji Tomasz 

Hryniewicki zwrócił się z pytaniem – do kogo należą przedmiotowe działki? 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że prowadzenie ewidencji gruntów  

i budynków jest zadaniem własnym Starosty Bielskiego. Jakkolwiek w trakcie procedury sporządzania 

projektu planu tutejszy urząd pozyskał wiedzę w tym zakresie to jednak wyłącznym dysponentem tej 

informacji jest ww. Starosta. Mając na uwadze powyższe, Burmistrz miasta prosi, aby radny zwrócił się  

z takim pytaniem do właściwego organu. 

               Przewodniczący RM poinformował, że Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Komisja Finansów i Budżetu Miasta pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.  

Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi, Członek Komisji Iwona Kołos zgłosiła następujące pytania: 

- jaki jest koszt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w południowo-

wschodniej części miasta ograniczonego ulicami: Pogodną oraz projektowanymi drogami 9KD-D i 8KD-D 

w Bielsku Podlaskim? 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowe opracowanie jest 

prowadzone w ramach jednego zamówienia na przygotowanie projektów rzeczonego m.p.z.p. oraz zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego m. Bielsk Podlaski w dwóch 

obszarach – terenu położonego przy ul. Mickiewicza przy zespole cmentarzy oraz przy ul. Orlańskiej dla 

obszaru projektowanego RPZII. Całkowity koszt ww. zamówienia – 55.000.00 zł. W związku z tym, że 

poszukiwano jednego wykonawcę na całość przedsięwzięcia, zwrócono się z pytaniem do potencjalnych 

wykonawców o podanie kosztów całości, bez wyszczególniania wartości elementów zamówienia. 

              Przewodniczący RM poinformował, że drugie pytanie Członka Komisji Iwony Kołos było 

następujące -  jaka jest powierzchnia terenu objętego powyższymi zmianami? 

Stanowisko Burmistrza Miasta - Burmistrz Miasta informuje, że teren objęty pracami planistycznymi  

w zakresie opracowania zmiany m.p.z.p. wynosi 1,7 ha. 

  Przewodniczący RM poinformował, że trzecie pytanie Członka Komisji Iwony Kołos było 

następujące – kto personalnie jest właścicielem nieruchomości objętych powyższym planem? 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że prowadzenie ewidencji gruntów  

i budynków jest zadaniem własnym Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim. Jakkolwiek w trakcie 

procedury sporządzania projektu planu tutejszy urząd pozyskał wiedzę w tym zakresie to jednak wyłącznym 

dysponentem tej informacji jest ww. Starosta. Mając na uwadze powyższe, Burmistrz Miasta prosi, aby 

Radna zwróciła się z takim pytaniem do właściwego organu.  

             Przewodniczący RM poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

(opinie i wnioski Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4E do protokołu). Otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 

Radna Danuta Karniewicz zwróciła uwagę, że na ul. Brańskiej są działki gminne i prywatne. Natomiast na 

ul. Pogodnej, czy gmina też ma swoje działki? Plan zagospodarowania przestrzennego daje wynik finansowy 

dodatni, tj. na ul. Brańskiej - 2 122 900 zł, na ul. Pogodnej - 164 000 zł.  

Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie tej sprawy.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że różnice w korzyściach finansowych wynikają z tego, że 

Miasto na terenie przy ul. Brańskiej ma dużo więcej własnych działek, tj. ponad hektar. W przypadku  

ul. Pogodnej i dwóch ulic projektowanych jest tylko boisko, które jest wykorzystywane przez Spółdzielnię 

Mieszkaniową „Podlasie” do celów rekreacyjnych. Skoro jest mniejsza powierzchnia działek to są mniejsze 

potencjalne korzyści, które Miasto może otrzymać na tym terenie. 

 

Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu  

w południowo-wschodniej części miasta ograniczonego ulicami: Pogodną oraz projektowanymi drogami 

9KD-D i 8KD-D w Bielsku Podlaskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Eugenia 

Kruk, Andrzej Roszczenko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Eugeniusz 

Simoniuk 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk. 

 

                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 6, podjęła 

   Uchwałę Nr IV/42/19 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla terenu w południowo-wschodniej części miasta ograniczonego ulicami:  

Pogodną oraz projektowanymi drogami 9KD-D i 8KD-D w Bielsku Podlaskim 

   (uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wojska Polskiego 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 8 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, 

położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wojska Polskiego (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu). Dodał, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

(opinie Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4F do protokołu). Otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
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Radny Eugeniusz Simoniuk zwrócił się z pytaniem - jaka jest na dzień dzisiejszy w przybliżeniu cena 

wywoławcza, bo na 2015 rok było to 1100 tys.zł? 

 

Radny Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że temat sprzedaży tej działki był omawiany na forum Rady  

w czerwca 2018 roku i była wówczas burzliwa dyskusja.  

Stwierdził, że od tego czasu pewnie nic się nie zmieniło. Zwrócił się z pytaniem - skąd bierze się chęć 

pozbycia się tej działki? Czy są jeszcze tereny na potrzeby Miasta? Czy to jest związane  

z przebudową drogi 19 i drogi 66, czy ewentualnie jest inwestor zainteresowany tą sprzedażą? Jak na dzisiaj 

wygląda ta sytuacja?  

Dodał, że poprzednio radni zadecydowali przeciwko sprzedaży tej działki. Za wnioskiem o odrzucenie 

projektu uchwały zagłosowało 10 osób, 8 było przeciwnych i ta uchwała nie została podjęta.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że ta nieruchomość została nabyta za około  

1,1 mln.zł od Agencji Restrukturyzacji Rolnictwa. Była to działka rolna. W międzyczasie Rada Miasta 

uchwaliła Studium kierunków uwarunkowań przestrzennych miasta, gdzie zmieniła zapis i jest to działka 

pod inwestycje. W związku z tym będzie ona więcej warta.  

Wyjaśnił, że nie można zrobić wyceny dopóki Rada Miasta nie wyrazi zgody na rozpoczęcie procedury 

sprzedażowej.  

Stwierdził, że działka jest atrakcyjna, ponieważ jest to 5 hektarów w jednym kawałku o regularnym 

kształcie. Nie ma żadnych innych działek o takiej powierzchni na terenie miasta. Jest to działka 

nieuzbrojona, bo była nabywana przez Miasto, jako działka rolna. Natomiast w Urzędzie Marszałkowskim  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego można dostać dofinansowanie 

na uzbrojenie terenów inwestycyjnych. Ubiegać się o to może nie tylko samorząd, ale również podmiot 

prywatny, który kupi działkę.  

Poinformował, że Miasto nabyło działkę po to, żeby ją sprzedać i na tym zarobić. W latach 90-tych 

planowano zrobić tam cmentarz. Niestety warunki geotechniczne panujące na tej działce na to nie pozwalają. 

Studium, które Rada Miasta przyjęła w 2015 roku określa, że są to tereny inwestycyjne, które będą mogły 

być wykorzystywane pod działalność składową, produkcyjna, magazynową. W zeszłym roku jeden  

z przedsiębiorców wystosował list intencyjny, że byłby zainteresowany kupnem tej działki. Natomiast Rada 

Miasta w miesiącu czerwcu nie wyraziła zgody na sprzedaż, więc w tej materii nie prowadzono rozmów. 

Dodał, że nieprawdą jest to, że od czerwca nic się nie zmieniło. W grudniu ten teren otrzymał prestiżową 

nagrodę „Grunt na Medal” w konkursie organizowanym przez Państwową Agencję Inwestycji i Handlu. 

Jeden grunt w każdym województwie otrzymał taki tytuł. 70% nieruchomości posiadających taki tytuł ma 

szanse szybciej znaleźć nabywcę.  

Poinformował, że na dzień dzisiejszy potrzebna jest zgoda na to, żeby móc rozpocząć procedurę sprzedaży.  

 

                      Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej 

Roszczenko zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wojska Polskiego. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof 

Grygoruk, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

PRZECIW (1) 

Iwona Kołos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Charyton, Danuta Karniewicz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk. 
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                   Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 14, przeciw - 1, wstrzymujących się - 2, podjęła 

   Uchwałę Nr V/43/18 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim  

przy ul. Wojska Polskiego  

          (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

9. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

 
Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 9 dotyczy sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za rok 2018 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu). Dodał, że wyniki prac 

Komisji Rady Miasta są następujące: na posiedzeniu Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, Członek Komisji 

Stanisław Charyton zwrócił się z prośbą o przedstawienie składu Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Bielsku Podlaskim. 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z Zarządzeniem nr 200/16 

Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z dnia 21 marca 2016 r. w sprawie powołania Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Bielsku Podlaskim zmienionym Zarządzeniem nr 394/17 

Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z dnia 11 lipca 2017 r. w skład Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Bielsku Podlaskim wchodzą: Urszula Wiesiełowska – Przewodnicząca, Ala 

Dębowska – Sekretarz, Genowefa Koranik-Jakimiuk – Członek, Anna Barszczewska – Członek, Marek 

Krzysztof Godlewski – Członek, ks. prałat Kazimierz Siekierko – Członek, Sławomir Niczyporuk – Członek, 

Elżbieta Borawska – Członek. 

            Przewodniczący RM poinformował, że Komisja do spraw Inwestycji zapoznała się z przedłożonym 

sprawozdaniem, Komisja Finansów i Budżetu Miasta zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem oraz 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 

Społecznościami Lokalnymi zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem (opinie i wnioski Komisji Rady 

Miasta stanowią załącznik nr 4G do protokołu). Otworzył dyskusję. 
 

             Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i poinformował, że Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

  

Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018. 

 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 10 dotyczy sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski (sprawozdanie stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu). Dodał, że wszystkie Komisje zapoznały się z przedłożonym sprawozdaniem (opinie 

Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4H do protokołu). Otworzył dyskusję. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
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Radny Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że jest to informacja dotycząca wynagrodzeń nauczycieli, 

natomiast poprzednio zawsze była ożywiona dyskusja wokół wynagrodzeń pozostałych pracowników szkół. 

Zwrócił się z pytaniem - jak wygląda sytuacja pracowników na stanowiskach pomocniczych i obsługi?  

Dodał, że to pytanie nie powinno być kierowane do Pana Burmistrza, lecz do dyrektorów szkół, którzy w 

drodze zarządzenia ustalają zasady wynagradzania w regulaminach, w uzgadnianiu ze związkami 

zawodowymi. 

Uważa, że sprawę tych wynagrodzeń trzeba byłoby uporządkować, bo każdego roku ta sytuacja się 

powtarza.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że do budżetu, który radni przyjęli w grudniu zostało 

przyjęte założenie, że w tym roku wszyscy pracownicy obsługowi dostaną 120 zł do podstawy 

wynagrodzenia. Do tego dochodzi wysługa lat, więc jest to około 150 zł brutto.  

Dodał, że od przyszłego roku zmieniają się przepisy i dodatki stażowe, dodatki funkcyjne oraz wszystkie 

inne nie będą mogły być wliczane do wynagrodzenia minimalnego.  

 

Radna Iwona Kołos poinformowała, że ma pytanie, które jest także od pracowników obsługi i administracji 

- dlaczego podwyżka dla tych pracowników jest od lutego, a nie od stycznia?  

Zwróciła uwagę, że budżet był zatwierdzany w grudniu i pracownicy oczekiwali, że podwyżka będzie od 

stycznia.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że podpisał pisma, że pracownicy obsługi  

i administracji otrzymują podwyżkę 150 zł od 1 stycznia 2019 roku. 

 

                  Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z treścią sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski. 

 

                 Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Miejską Bielsk Podlaski. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 

oraz określenia granic ich obwodów. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 11 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz określenia granic ich obwodów. 

(wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu). Poinformował, że wszystkie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (opinie Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4I 

do protokołu). Otworzył dyskusję.  

 

W trakcie powyższej wypowiedzi o godzinie 10
00

 z sali obrad wyszła radna Iwona Kołos i od tej pory w sesji 

uczestniczyło 16 radnych.  

              

                  Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję. Poinformował, że sieć szkół zmieni się od 1 września 2019 roku.  

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku 

Podlaskim oraz określenia granic ich obwodów. Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Poinformował, że 

w tej chwili obecnych jest 16 radnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz 

określenia granic ich obwodów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski,  

Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa,  

Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Iwona Kołos, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk. 

 

                   Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

Rada Miasta w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 16, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/44/19 

w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych  

w Bielsku Podlaskim oraz określenia granic ich obwodów 

 (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  

i trybu działania Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 12 dotyczy podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Bielskiej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu). Poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (opinie Komisji 

Rady Miasta stanowią załącznik nr 4J do protokołu).  
Odczytał treść projekt uchwały. Stwierdził, że w chwili obecnej na sali obrad jest 17 radnych. Poddał pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  

i trybu działania Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

W trakcie powyższej wypowiedzi o godzinie 10
07

 na salę obrad powróciła radna Iwona Kołos i od tej pory  

w sesji uczestniczyło 17 radnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria 

Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, 

Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk. 

 

                  Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

     Rada Miasta w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 17, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/45/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  

i trybu działania Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

          (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 
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Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko ogłosił 15-minutową przerwę. 

 

Przerwa trwała od godziny 10
08

 do godziny 10
24

. Po przerwie, w obradach sesji uczestniczyło 18 radnych.  

 

                 Po przerwie, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko wznowił obrady sesji. Stwierdził, że na 

sali obrad jest obecnych 18 radnych, co stanowi quorum.  

                  

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2019 r. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 13 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie miasta Bielsk Podlaski (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu, autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu). Dodał, że 

projekt uchwały wraz z autopoprawką został dostarczony radnym. Poinformował, że wszystkie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (opinie Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4K do 

protokołu). Otworzył dyskusję i poinformował, że na początku dyskusji Pani Skarbnik omówi zmiany 

proponowane w projekcie uchwały. 

    

W dyskusji wzięli udział: 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała o zaproponowanych zmianach w budżecie miasta na  

2019 rok oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027.  

Poinformowała, że dochody budżetu stanowią kwotę 111 562 360 zł. W porównaniu do ostatniej uchwały 

jest to wzrost o 9 539 zł. Następuje to z tytułu uzyskania dofinansowania na wypłatę dodatków 

energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej w kwocie 4 400 zł oraz zwrotu z Urzędu 

Skarbowego podatku w wysokości 5 139 zł. Dochody majątkowe pozostają bez zmian i wynoszą  

19 034 875 zł, Wydatki ogółem stanowią kwotę 135 020 206 zł. Wzrost następuje z tytułu wprowadzenia do 

budżetu miasta kwoty 45 tys.zł przeznaczonej na rozbiórkę budynku przy ul. Brańskiej 23A. Ponadto do 

budżetu wprowadza się kwotę 28 384 zł na wydatki związane z realizacją projektu – „Dobry zawód - fajne 

życie”. Jest to kwota niewykorzystana w roku 2018. Kwota wydatków 4400 zł jest związana z dodatkami,  

o których była już mowa przy dochodach. Wydatki majątkowe stanowią kwotę 45 236 855 zł.  

Następuje wzrost kwoty wydatków o 750 864 zł. Do budżetu miasta wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pod nazwą – „Budowa ul. Pogodnej i ul. Warzywnej”. Na ten cel przeznacza się 410 tys.zł. 

Kolejnym wydatkiem majątkowym jest wydatek na dotację na realizację inwestycji Bielskiego Domu 

Kultury. Kwota 536 317 zł nie była wydatkowana w 2018 r. i zostaje wprowadzona na bieżący rok 

budżetowy. Kwota 14 547 zł są to nowe wydatki związane z dystrybucją energii elektrycznej. Na skutek tych 

zmian wynik budżetu stanowi deficyt w kwocie 23 457 846 zł. Ten deficyt zostanie pokryty w kwocie 

2 453 901 zł z wolnych środków oraz w kwocie 21 003 945 zł z kredytów, bądź innych źródeł zewnętrznych. 

                      

                 Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta 

na 2019 r. wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2019 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof 

Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, 

Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maria Grabowska, Danuta Karniewicz 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 
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                  Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

   Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 16, przeciw - 0, wstrzymujących się - 2, podjęła 

   Uchwałę Nr V/46/19 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2019 r. 

    (uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2019-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019-2027. 
 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 14 dotyczy podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na 

lata 2019-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019-2027. Dodał, że do projektu 

uchwały została przedłożona autopoprawka Burmistrza Miasta (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu, autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 
Poinformował, że wszystkie Komisje Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (opinie 

Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4L do protokołu). Otworzył dyskusję. 

 

                  Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof 

Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, 

Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maria Grabowska, Danuta Karniewicz 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko przedstawił wyniki 

głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 16, przeciw - 0, wstrzymujących się - 2, podjęła 

   Uchwałę Nr V/47/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2019-2027 wraz z prognozą kwoty długu  

i spłat zobowiązań na lata 2019-2027  

    (uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu nadawania Tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Bielsk Podlaski”. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 15 dotyczy podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu nadawania Tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Bielsk 
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Podlaski” (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu). Poinformował, że 

wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (opinie Komisji Rady Miasta stanowią 

załącznik nr 4Ł do protokołu).  Otworzył dyskusję.  

 

                 Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję. Odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu nadawania Tytułu „Honorowy Obywatel 

Miasta Bielsk Podlaski”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, 

Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski,  

Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

                   Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwala została podjęta.  

 

Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów:  

za - 18, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/48/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad i trybu nadawania 

Tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Bielsk Podlaski” 

    (uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia medalu „Zasłużony dla Miasta 

Bielsk Podlaski”. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 16 dotyczy podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia medalu „Zasłużony dla Miasta Bielsk Podlaski” (wniosek 

wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu). Dodał, że wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały (opinie Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4M do protokołu). 
Otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję. Odczytał projekt uchwały, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia medalu „Zasłużony dla Miasta Bielsk 

Podlaski”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria 

Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, Piotr 

Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 
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                   Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 18, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/49/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia medalu  

„Zasłużony dla Miasta Bielsk Podlaski” 

    (uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej wykorzystania wizerunku herbu 

miasta przez T. Sulimę bez zgody rady miasta. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 17 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi dotyczącej wykorzystania wizerunku herbu miasta przez T. Sulimę bez zgody rady 

miasta (wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu). Poinformował, że skarga 

złożona przez mieszkańca miasta została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Bielsk Podlaski. Komisja po rozpatrzeniu skargi przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

            Przewodniczący RM odczytał treść projektu uchwały, a następnie przedstawił wyniki prac Komisji, 

tj. Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Finansów i Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi, Członek Komisji 

Krzysztof Grodzki zapytał, czy radny podczas sesji Rady Miasta może używać emblematu z herbem miasta?  

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że herb miasta jest indywidualnym znakiem, 

który jednoznacznie identyfikuje każdą jednostkę samorządu terytorialnego, która taki znak posiada.  

W mieście Bielsk Podlaski nie ma podjętej uchwały w zakresie zasad wykorzystywania herbu. Jednak należy 

zauważyć, że radny, jako członek kolegialnego organu stanowiącego gminy, zgodnie ze złożonym 

ślubowaniem m.in. godnie i rzetelnie reprezentuje swoich wyborców. Zatem radny uczestnicząc w sesji, 

reprezentuje wspólnotę samorządową, a w związku z tym używanie przez radnego znaku herbu, który 

otrzymał z Urzędu Miasta w celach promocyjnych jest dopuszczalne. Radny, jako funkcjonariusz publiczny 

danej jednostki samorządu terytorialnego może używać znaczka PIN z herbem podczas sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący RM poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

(opinie i wnioski Komisji Rady Miasta stanowią załącznik nr 4N do protokołu). Otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Wiceprzewodniczący RM Tomasz Sulima odczytał oświadczenie, które napisał 27 stycznia 2019 r. 

Odnosząc się do skargi z dnia 21 stycznia 2019 r. dotyczącej wykorzystania wizerunku herbu miasta bez 

zgody Rady Miasta, oświadczył, iż do zamieszczonego w mediach społecznościowych wizerunku herbu 

miasta dołączył czarną wstążkę z powodu ogłoszonej przez Pana Prezydenta Andrzeja Dudę żałoby 

narodowej, w celu uczczenia osoby śp. Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza oraz na znak samorządowej 

solidarności społeczności Bielska Podlaskiego z Gdańskiem. Jednocześnie potwierdził, iż był i nadal jest 

przeciwny wykorzystywania wizerunku herbu przez skarżącego na stronie internetowej skarżącego, która  

w opinii wielu osób zajmuje się atakowaniem i szkalowaniem Burmistrza oraz Urzędu Miasta Bielsk 

Podlaski. 

Dodał, że być może przykład Gdańska i Gdańskiej Organizacji Turystycznej, która 17 stycznia br., rozdała 

mieszkańcom Gdańska 2800 flag miasta z kirem w związku z tragiczną śmiercią Prezydenta Gdańska, będzie 

dla Rady Miasta i Urzędu Miasta Bielsk Podlaski inspiracją do tego, w jaki sposób promować i chronić 

własny herb. 

Poinformował, że swoim gestem solidarności z tymi, których brutalna śmierć śp. Prezydenta Adamowicza 

pogrążyła w żałobie nie reprezentował Gminy. Wizerunek herbu miasta z żałobną wstążką usunął z mediów 

społecznościowych po zakończeniu obowiązywania żałoby narodowej. 
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Radna Iwona Kołos poinformowała, że w poprzedniej kadencji Radny Pan Witold Sysuła zwracał uwagę  

na to, że jest potrzebna uchwała w sprawie zasad wykorzystania herbu miasta. Wtedy radni to odrzucili  

i w tej chwili jest patowa sytuacja.  

Zwróciła uwagę na zapytanie Pana Krzysztofa Grodzkiego i odpowiedź, w której zostało użyte słowo – 

„dopuszczalne”. Stwierdziła, że słowo „dopuszczalne” jest niejednoznaczne.  

Dodała, że rozumie argumentację radnego. Zastanawia się głęboko, jak do tego się odnieść, bo gdy 

dyskutowano na temat uchwały w sprawie ustalenia zasad używania herbu, to większość z radnych była 

temu przeciwna. Nie ma tych zasad i uznaje się skargę za zasadną.  

Uważa, że trzeba nad tym się zastanowić. 

 

               Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały uznający skargę za zasadną. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej wykorzystania wizerunku herbu miasta przez  

T. Sulimę bez zgody rady miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, 

Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mikołaj Osipiuk, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

                 Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 3, podjęła 

   Uchwałę Nr V/50/19 

w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej wykorzystania wizerunku  

herbu miasta przez T. Sulimę bez zgody rady miasta 

    (uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu) 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia 

zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi 

właściwemu. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 18 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia zatytułowanego skargą Komendzie 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi właściwemu. Dodał, że ta sprawa nie była 

przedmiotem obrad Komisji.  

Odczytał treść wniosku o podjęcie uchwały oraz treść projektu uchwały (wniosek wraz z projektem uchwały 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny Piotr Wawulski stwierdził, że ma tu mieszane uczucia, ponieważ jest to pierwsza taka sytuacja w 

ciągu 9 lat, gdy jest radnym. Czy każde zgłoszenie adresowane do Urzędu Miasta dotyczące zakłócania miru 

domowego też będzie przekazywane taką drogą proceduralną?  

Dodał, że zrozumiałe byłoby to w sytuacji, gdyby mieszkaniec zgłaszał sprawę do Komendy Policji 

Powiatowej i nie było na to reakcji. 
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Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że 

zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia wykroczenia jest adresowane do dwóch organów, tj. do Pana 

Burmistrza i do Rady Miasta. Rada Miasta nie jest organem upoważnionym do załatwienia tej sprawy.  

W związku z tym należy podjąć uchwałę w sprawie przekazania właściwemu organowi. Pan Przewodniczący 

nie może tego zrobić sam, ani Pan Burmistrz nie może za Radę podjąć takich czynności. Pan Burmistrz już 

w swoim zakresie podjął pewne działania, natomiast Rada dzisiaj finalizuje tę sprawę. 

 

Radny Piotr Wawulski zwrócił uwagę na to, czy Policja wie o tym domniemaniu przestępstwa, czy tylko 

pismo zostało wysłane do Urzędu, bo ktoś nie reaguje na problemy mieszkańców bloku komunalnego.  

    

Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że 

zawiadomienie zostało również przekazane przez mieszkańców do wiadomości Komendzie Powiatowej 

Policji. Natomiast właściwymi adresatami, według wiedzy mieszkańców, jest Rada i Burmistrz, ale de facto 

tak nie jest.  

Uważa, że Policja wie o tym, ale formalności musi stać się zadość. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że pismo jest adresowane do Rady Miasta, więc 

tylko Rada Miasta jest władna zadecydować, co z tym pismem zrobić. Natomiast, jeśli będą składane do 

Urzędu Miasta zawiadomienia, skargi, które nie są adresowane do Rady Miasta, to radni nie będą tym się 

zajmowali. Trzeba zrozumieć to, że mieszkańcy szukają pomocy i napisali do Burmistrza oraz do Rady 

Miasta, jak również poinformowali Policję licząc na to, że może uda się ten temat rozwiązać.  

Dodał, że jako jeden z adresatów tego pisma już wykonał swoje kroki. 

 

               Wobec braku kolejnych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia 

zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, jako organowi właściwemu. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski,  

Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Mikołaj Osipiuk, 

Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski,  

Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański. 

 

           Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Miasta w obecności 18 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 18, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

   Uchwałę Nr V/51/19 

w sprawie przekazania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia wykroczenia  

zatytułowanego skargą Komendzie Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim,  

jako organowi właściwemu 

    (uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 19 dotyczy Sprawozdania z działalności 

Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie Burmistrza Miasta  
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z działalności za okres od 22 stycznia do 18 lutego 2019 r. stanowi załącznik nr 32 do protokołu).  
Otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem. 

 
              Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski  

w okresie międzysesyjnym. 

 

20. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że pkt 20 są to „Sprawy różne”. Dodał, że 

podczas posiedzeń Komisji zostały zgłoszone następujące sprawy: na posiedzeniu Komisja do spraw 

Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku  

i Bezpieczeństwa Publicznego, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z prośbą  

o udostępnienie mu kopii wniosku o dofinansowanie budowy ul. Pogodnej i ul. Warzywnej wraz z oceną 

merytoryczną Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku. 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta przedkłada ww. dokumenty tj. kopię złożonego w dniu  

6 września 2018 r. wniosku o dofinansowanie projektu pn.: „Rozbudowa dróg: nr 107363B ulicy Warzywnej 

i nr 107393B ulicy Pogodnej w Bielsku Podlaskim” oraz Informację dot. oceny merytorycznej wniosku 

zgłoszonego do dofinansowania na 2019 r. w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 

             Przewodniczący RM poinformował, że na posiedzeniu Komisji do spraw Inwestycji, Członek 

Komisji Tomasz Hryniewicki poprosił, aby podczas wiosennej naprawy dróg gruntowych uwzględnić 

przedłużenie wyrównania drogi ul. Bagnistej w stronę gruntów rolnych. 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, ze przedmiotowa droga posiada nawierzchnię 

gruntowa porośniętą darniną. Wykonanie prac polegających na profilowaniu równiarką nawierzchni 

porośniętej darniną spowoduje pogorszenie przejazdu na tym odcinku drogi. W budżecie miasta na 2019 r. są 

zarezerwowane środki finansowe na bieżące utrzymanie dróg gruntowych na terenie zabudowy 

mieszkaniowej. 

             Przewodniczący RM poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi, Członek 

Komisji Krzysztof Grodzki zapytał, kiedy jednostki miejskie będą mogły korzystać z sali szkolnej przy  

I Liceum Ogólnokształcącym im. T. Kościuszki. 

Stanowisko Burmistrza Miasta – Burmistrz Miasta informuje, że z informacji uzyskanej ze Starostwa 

Powiatowego w Bielsku Podlaskim wynika, że aktualnie trwa procedura odbiorowa obiektu hali sportowej 

przy I Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Bielsku Podlaskim. Z hali sportowej będzie 

można korzystać po uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie wydane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego (opinie i wnioski Komisji Rady Miasta oraz stanowisko Burmistrza Miasta dotyczące spraw 

podniesionych na posiedzeniach Komisji stanowią załącznik nr 4 O do protokołu).  
             Przewodniczący RM otworzył dyskusję. Poinformował, że w imieniu mieszkańców zwrócił się  

z prośbą, aby przedstawiciel Urzędu Miasta poinformował o tym, jak należy postępować przy 

przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Pan Burmistrz upoważnił  

Pana Kazimierza Prusa o udzielenie takiej informacji. 

  

W dyskusji wzięli udział: 
 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Kazimierz Prus poinformował, że zgodnie z ustawą  

z lipca ubiegłego roku wieczyści użytkownicy nieruchomości, na których są budynki mieszkalne 

jednorodzinne i wielorodzinne z dniem 1 stycznia tego roku stają się właścicielami. Użytkowanie wieczyste 

z mocy prawa wygasa. Ustawa przewiduje, że Burmistrz Miasta powinien w ciągu roku, tj. do końca tego 

roku wystawić zaświadczenie wieczystemu użytkownikowi. Kopia tego zaświadczenia zostanie przekazana 

do ksiąg wieczystych i do ewidencji gruntów do starosty, żeby dokonać odpowiednich zmian. Zmiany  

w księdze wieczystej są zwolnione z opłat.  
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Zwrócił uwagę, że jeśli Miasto traci własność, a zyskuje wieczysty użytkownik, to do budżetu miasta należy 

się z tego tytułu opłata. Ustawa przewiduje, że ta opłata wynosi 20-krotność ostatnio naliczonej opłaty 

rocznej za wieczyste użytkowanie i będzie płacona przez 20 lat. Wystawiając zaświadczenie poinformuje się 

wszystkich wieczystych użytkowników o wysokości tej opłaty. Będzie też informacja o możliwości 

skorzystania z bonifikaty. Wieczysty użytkownik będzie miał możliwość wyboru, albo będzie płacił przez  

20 lat, albo skorzysta z bonifikaty, którą Rada niedawno uchwaliła, ale wtedy ta opłata będzie jednorazowa. 

Ponadto będzie prośba o złożenie oświadczenia, czy dana nieruchomość jest wykorzystywana wyłącznie na 

cele mieszkaniowe. Wszelkie przywileje, jeśli chodzi o wieczyste użytkowanie zawsze dotyczyły celów 

mieszkaniowych. Inne nieruchomości z takich bonifikat dotychczas nie skorzystały. Jeśli na działce 

zabudowanej domem jednorodzinnym prowadzono np. działalność gospodarczą, lub w lokalu mieszkalnym 

jest gabinet lekarski, to nie można skorzystać z tej bonifikaty. 

Dodał, że mieszkańcy nic nie muszą pisać do Urzędu. Wszystko będzie załatwiane z urzędu. Będzie to 

robione sukcesywnie, ponieważ jest sporo wieczystych użytkowników. Ustawa przewiduje termin na 

załatwienie sprawy do końca tego roku. 

    

Radna Danuta Karniewicz poinformowała, że chce zasygnalizować problem dotyczący komunikacji 

miejskiej, nad którym zależałoby się pochylić. Czy autobusy są dostosowane do potrzeb osób starszych  

i niepełnosprawnych, szczególnie poruszających się na wózkach i przy pomocy balkoników? Jest dużo 

programów pomocowych, aby likwidować bariery w komunikowaniu się. Należy wyjść naprzeciw osobom, 

które są niedołężne, poszkodowane.  

Zwróciła uwagę, że mieszkanka poruszająca się przy balkoniku zajechała na cmentarz i potem miała 

problemy z wejściem do autobusu, ponieważ był wysoki stopień.  

Uważa, że należałoby zastanowić się nad tym, aby dostosować przynajmniej kilka autobusów.  

Przedsiębiorstwo Komunalne też powinno wyjść naprzeciw osobom niedołężnym, słabym i schorowanym, 

bo w tej chwili z komunikacji miejskiej korzystają osoby starsze oraz młodzież szkolna. 

 

Radny Stanisław Charyton potwierdził to, co powiedziała Pani Radna. Dodał, że z tego tytułu było kilka 

interwencji. Zwrócił uwagę, że jeśli na linię do cmentarzy skieruje się autobusy dostosowane dla 

niepełnosprawnych wówczas problem mogą mieć osoby jadące do szpitala. Generalnie powinny być pojazdy 

niskopodwoziowe.  

Poinformował, że jednym z problemów wymagających pilnego załatwienia jest sprawa dróg o nawierzchni 

gruntowej. W Strategii Rozwoju Miasta na lata 2011-2020 było ujętych sporo dróg o nawierzchni gruntowej. 

W związku z tym ma pytanie - jaki jest stan na dzisiaj, ile jest tych dróg, jakie ulice zostaną objęte 

działaniami Pana Burmistrza w sprawie modernizacji, naprawy, zmiany ich nawierzchni?  

Stwierdził, że trzeba zająć się tym problemem i szukać środków na ten cel. 

Dodał, że po interwencji mieszkańców w sprawie stanu nawierzchni ul. Wierzbowej pojechał na tą ulicę oraz 

na ul. Warzywną. Ul. Wierzbowa wyglądała gorzej niż ul. Warzywna. 

Zwrócił uwagę, że może Pan Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji w okresie wiosennym 

zorganizuje posiedzenie, podczas którego Komisja objedzie ulice i zobaczy jak one wyglądają.  

Podkreślił, że koszty naprawy, utrzymania ulic o nawierzchni gruntowej są znacznie wyższe niż  

o nawierzchni asfaltowej. W okresie jesienno-zimowym oraz w okresie wiosenno-letnim wykonuje się na 

nich równanie, Równiarka korytuje niektóre ulice i trzeba dosypywać kruszywo. Później jest też kłopot  

z odśnieżaniem.  

Zwrócił uwagę, że podczas realizacji ulic często pozostawia się krótkie ulice przyległe. Przykładem jest 

dzielnica Studziwody, gdzie była robiona ul. Wiejska i później ul. Sosnowa, a między tymi ulicami jest  

ul. Wiejska, niewielki odcinek. To wszystko powinno być zrobione kompleksowo. W tej chwili  

jest dokumentacja projektowa na wykonanie robót na ul. Bagnistej, ale na przedłużeniu tej ulicy jest krótka 

ul. Żabia. Później powraca się do tych odcinków i koszty wykonania inwestycji są znacznie wyższe niż 

gdyby robiło się to kompleksowo.  

 

Radny Eugeniusz Simoniuk poinformował, że również miał interwencję od mieszkańców w sprawie  

ul. Wierzbowej.  

Zwrócił uwagę, że ostatnio po opadach ulice są zanieczyszczone. Chciałby, żeby pracownicy przyjrzeli się 

jak jest oczyszczane przy krawężnikach. 

Stwierdził, że następna sprawa dotyczy ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Jest to węzeł bezpośrednio 

związany z ul. Piłsudskiego, ul. Mickiewicza i ul. Białowieską. Ta ulica częściowo odciąża skrzyżowanie. 
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Czy nie można byłoby na dzień dzisiejszy, jeżeli uda się sprzedać działkę, znaleźć trochę pieniędzy  

i przynajmniej położyć na tej ulicy dywanik? Nie są to kolosalne koszty.  

Dodał, że są tam półmetrowe doły i może dojść do tego, że Miasto będzie płaciło odszkodowania.  

Podkreślił, że szczególnie w godzinach 7-9 i 15-16 tworzą się korki. Ul. Stefana Wyszyńskiego odciąża ruch 

i jeżeli zostanie udrożniona, to bardzo pomoże się na skrzyżowaniu ul. Piłsudskiego, ul. Mickiewicza  

i ul. Białowieskiej. 

 

Radny Piotr Wawulski stwierdził, że zostanie zorganizowane posiedzenie wyjazdowe Komisji do spraw 

Inwestycji. 

Poinformował, że ma pytanie do Pana Burmistrza dotyczące placu zabaw znajdującego się za Pływalnią 

Miejską „Wodnik”. Czy i kiedy ten plac zostanie przekazany dla jednostek bliżej usytuowanych, tj. dla 

Pływalni „Wodnik” lub Przedszkola Nr 7? 

Zwrócił uwagę, że plac zabaw w tej chwili znajduje się pod jurysdykcją Szkoły Podstawowej nr 3 i Szkoły 

Podstawowej nr 5. Projekty już się skończyły, więc można to przekazywać innym jednostkom. Jeżeli plac 

będzie przy danej jednostce, to będzie łatwiejsze jego utrzymanie oraz reagowanie na zanieczyszczenia  

i zniszczenia.  

Podkreślił, że plac jest regularnie niszczony i zaśmiecany. Gdyby ten plac został przekazany dla Pływalni 

„Wodnik” lub Przedszkola nr 7 to wtedy reakcja dyrekcji danej jednostki byłaby szybsza.  

Poinformował, że w styczniu zwracał się z prośbą o naprawę nawierzchni ul. Jagiellońskiej. Wiadomo, jakie 

wtedy były warunki, więc nie można było tego zrobić. Obecnie warunki się poprawiły. Oczekuje, że  

w najbliższych dniach te dziury zostaną załatane.  

Poinformował, że mieszkańcy ul. Pogodnej i Warzywnej zwrócili się, żeby zaprosić radnych i władze miasta 

na spotkanie, które odbędzie się dzisiaj o godzinie 17-tej w tej sali. 

 

Radna Eugenia Kruk poinformowała, że jako Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi otrzymała 

pismo od Pani Barbary Skiepko z prośbą o odczytanie. Jest to w związku z tym, iż osoba Pani Skiepko oraz 

sprawy związane ze Szkołą Podstawową z DNJB im. Jarosława Kostycewicza były przedmiotem dyskusji na 

posiedzeniach Komisji oraz obradach Rady Miasta w latach 2016-2017 i były przedstawione nieprawdziwe, 

niesprawdzone informacje dotyczące funkcjonowania szkoły oraz osoby pełniącej obowiązki dyrektora 

szkoły. Pani Barbara Skiepko zwróciła się z prośbą o odczytanie postanowienia Sądu Okręgowego  

w Białymstoku I Wydziału Cywilnego z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie naruszenia dóbr osobistych. 

Postanowienie to dotyczyło Pana, który został zobowiązany do przeprosin Pani Barbary Skiepko.  

Sąd wskazał, że ten Pan powinien przeprosić Panią Dyrektor za przekazanie nieprawdziwej i naruszającej 

dobre imię Pani Barbary Skiepko informacji w audycji „Pod znakiem Pogoni” wyemitowanej w dniu 

13.11.2016 r. na antenie Polskiego Radia Białystok, ponadto za przekazanie Burmistrzowi Miasta Bielsk 

Podlaski nieprawdziwych treści naruszających dobre imię Pani Barbary Skiepko, a także za pomówienie 

Pani Barbary Skiepko podczas zebrania rodziców Zespołu Szkół im. Jarosława Kostycewicza w Bielsku 

Podlaskim w sierpniu 2016 r., które mogło mieć wpływ na jej ocenę, jako kandydatki na Dyrektora Szkoły. 

Takie przeprosimy powinny znaleźć się w Kuratorium Oświaty w Białymstoku, powinny być także do 

Dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 3 oraz Metropolity Prawosławnego Sawy w Warszawie.  

Poinformowała, że ma jeszcze pytanie dotyczące przekształcenia prawa wieczystego użytkowania w prawo 

własności, związane z mieszkańcami bloków należących do spółdzielni mieszkaniowych. Czy mieszkańcy 

powinni dostarczyć do Urzędu Miasta zaświadczenia, że są właścicielami mieszkań?  

Dodała, że jako właściciel mieszkania w zabudowie wielorodzinnej nie odprowadzała podatku do Urzędu 

Miasta, lecz było to odprowadzane w czynszu do Spółdzielni Mieszkaniowej. W związku z tym, czy nie ma 

potrzeby, żeby mieszkańcy bloków wielorodzinnych ubiegali się o takie zaświadczenie w spółdzielniach 

mieszkaniowych? 

 

W trakcie powyższej wypowiedzi o godzinie 11
25

 z sali obrad wyszedł radny Piotr Wawulski i od tej pory  

w sesji uczestniczyło 17 radnych.  

 

Radny Artur Maciej Żukowski poinformował, że problemem ul. Pogodnej interesują nie tylko władze 

miasta, ale także władze województwa, Urzędu Marszałkowskiego. W związku z tym ma zaszczyt zaprosić 

mieszkańców ul. Pogodnej i ul. Warzywnej na spotkanie z Panem Wicemarszałkiem Województwa 

Stanisławem Derehajło oraz z władzami parlamentarnymi w celu rozwiązania problemu tych ulic.  
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Dodał, że informacja o terminie spotkania zostanie przekazana i władze miasta też są zaproszone.  

Zwrócił się z zapytaniem - czy jest możliwa modernizacja ul. Niecałej, ponieważ ta ulica od 1935 roku 

pozostaje w nienaruszonym stanie sprzed 75 lat. Jest tam nawierzchnia gruntowa i nie ma kanalizacji.  

Ta ulica łączy ul. Dubiażyńską ze stadionem, ale w tej chwili nie da się tamtędy przejść.  

Poinformował, że druga sprawa dotyczy prośby mieszkańców bloku przy ul. Sportowej 6 o interwencję 

odnośnie stanu technicznego tego budynku.  

Zwrócił się z prośbą, w imieniu przedstawicielki mieszkańców, o udzielenie jej głosu przez Pana 

Przewodniczącego. 

 

Radna Iwona Kołos poinformowała, że w sprawie ul. Niecałej rok temu razem z mieszkanką tej ulicy były 

u Pana Burmistrza. Od kilku lat były też pisane pisma. Ma nadzieję, że przy możliwościach i perspektywach 

uzyskania dofinansowania na drogi gruntowe, Pan Burmistrz weźmie to pod uwagę. W tym kierunku 

wczoraj były rozmowy z władzami Urzędu Marszałkowskiego, które są bardzo przychylnie nastawione do 

naszego miasta.  

Dodała, że chce odnieść się do sprawy ul. Szarych Szeregów. Mieszkańcy tej ulicy zrobili dokumentację 

projektową w ramach Budżetu Obywatelskiego, zbierali podpisy i to był ich wysiłek.  

Poinformowała, że mieszkańcy kupili tam działki miejskie i wówczas mówiono, że będzie droga. Natomiast 

nie ma ani drogi, ani oświetlenia.  

Zwróciła uwagę, że działki miejskie są na ul. Strzelniczej, ale jeśli ktoś tam przyjedzie i to woli ul. Owsianą. 

Dodała, że mieszkańcy ul. Szarych Szeregów też mogą założyć komitet i identycznie będą krzyczeć oraz 

oponować, bo chcą dojść i dojechać do swoich domów. W tej chwili ta droga została wyrównana i trochę 

poprawiono stan nawierzchni.  

Zwróciła się z prośbą do Pana Burmistrza, żeby pamiętał o ul. Niecałej i ul. Szarych Szeregów.  

Może udałoby się wykorzystać możliwości, które pojawią się w związku ze środkami odgórnymi.  

Poinformowała, że chce jeszcze zwrócić uwagę na jedną rzecz dotyczącą również ul. Pogodnej  

i ul. Warzywnej. Chodzi o odległości pozostawione na drogę. Poprzednio było 7,5 m, potem 8 m, teraz jest 

10 m, a nawet 12 m w niektórych dokumentacjach. To trzeba uporządkować, bo mieszkańcy czują się 

oszukani. Mówią oni, że zostawili 7,5 metra, bo takie były ustalenia, a potem Miasto zwiększyło do 10 m. 

Jest to poważny problem, ponieważ ktoś pobudował dom, zrobił ogrodzenie i w to zainwestował.  

 

W trakcie powyższej wypowiedzi o godzinie 11
32

 na salę obrad powrócił radny Piotr Wawulski i od tej pory 

w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

 

Radna Eugenia Kruk poinformowała, że złożyła interpelację dotyczącą dokuczliwego odoru w powietrzu. 

W tej sprawie otrzymała odpowiedź od Pana Burmistrza oraz od właściciela fermy hodowlanej trzody 

chlewnej na terenie Parcewa. Jest odpowiedź potwierdzająca fakt, że właściciel przestrzega prawa 

dotyczącego nawożenia oraz wszystkich innych elementów związanych z hodowlą trzody chlewnej. 

Zapewnia on, że nie jest to jego wina, lecz często warunków atmosferycznych, tj. kierunku i siły wiatru,  

a także temperatury i ciśnienia atmosferycznego. Ten Pan obiecuje, że będzie zważał na sytuację  

w mieście, aby nie utrudniać funkcjonowania mieszkańców na otwartej przestrzeni.  

Dodała, że wiele osób zwróciło się o interwencję odnośnie tych nieprzyjemnych zapachów. W dalszym ciągu 

ta sprawa będzie monitowana i będą prośby o rozważanie możliwości zmniejszenia tego zapachu. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odniósł się do tematów poruszonych przez radnych.  

Poinformował, że Przedsiębiorstwo Komunalne posiada 7 autobusów, z których 5 jest dostosowanych do 

potrzeb osób niepełnosprawnych. W tej sprawie wystąpi do Pana Prezesa o udzielenie informacji na piśmie. 

Dodał, że tabor jest w miarę możliwości wymieniany. Są możliwości pozyskania na ten cel środków. Są 

różne konkursy i można np. wymienić autobusy na energooszczędne. Trzeba mieć na uwadze to, że 

społeczeństwo się starzeje i nie każdy jest w pełni sił samodzielnie korzystać z tej komunikacji. 

Poinformował, że konkretna liczba dróg gruntowych na terenie miasta zostanie podana Panu Radnemu  

w odpowiedzi pisemnej.  

Zwrócił uwagę, że radni wymienili szereg dróg, tj. ul. Pogodna, ul. Warzywna, ul. Niecała, ul. Szarych 

Szeregów, ul. Strzelnicza, ul. Wierzbowa, ul. Bagnista, ul. Gajowa, ul. Grabniak, ul. Na Lubce i wiele 

innych. Część z tych ulic posiada wykonaną dokumentację projektową i ważne pozwolenie na budowę. 

Zadaniem samorządu jest tak zadziałać, aby pozwolenia na budowę nie przepadły i w związku z tym etapuje 

się. W przypadku ul. Sosnowej i przyległej ul. Bagnistej jest jedno pozwolenie na budowę. W ubiegłym 
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roku, gdy robiono ul. Sosnową nie było pieniędzy na wykonanie fragmentu ul. Bagnistej objętego 

pozwoleniem. Inwestycja jeszcze nie skończyła się i jeśli będą pieniądze, to wtedy będzie do realizacji.  

Poinformował, że na ul. Wierzbową nie ma dokumentacji.  

Wyjaśnił, że kwestia dotycząca pracy zamiatarki zostanie przekazana do wykonawcy. Warunki pogodowe 

jeszcze nie są takie, żeby można było wszystko idealnie wyczyścić.  

Stwierdził, odnosząc się do kwestii wykonania nakładki na ul. Wyszyńskiego, że nie po to robiono 

dokumentację projektową z oświetleniem, z chodnikiem, żeby dzisiaj zadowalać się półśrodkami. Taka 

nakładka też będzie kosztowała natomiast nie załatwi wszystkich problemów. Rozwiążę jeden problem tego 

asfaltu, który pęka i wykrusza się.  

Zwrócił uwagę, że zrealizowanie ul. Wyszyńskiego nie rozwiąże problemu ronda w centrum miasta. Dlatego 

też w roku ubiegłym podjęto działanie o zrobienie łącznika ul. 11 Listopada z ul. Brańską, żeby z ronda 

zabrać wszystkie samochody jadące na Warszawę, Brańsk i Zambrów. Wtedy będzie większa szansa na to, 

żeby rozwiązać problem korków w centrum miasta, przy torach, zwłaszcza że ruch kolejowy ma się 

zwiększać.  

Poinformował, że jeśli chodzi o przekazanie placu zabaw, to postarają się do końca roku wyjaśnić sprawy 

własnościowe. 

Wyjaśnił, że łatanie dziur na ulicach asfaltowych zostanie uruchomione od marca. Jest to kwestia warunków 

pogodowych. Przy niesprzyjającej temperaturze nie można było wykonywać tych prac.  

Poinformował, że jeśli chodzi o dzisiejsze spotkanie z mieszkańcami ul. Pogodnej i ul. Warzywnej, to 

przeprasza, ale nie będzie na tym spotkaniu. Dodał, że z mieszkańcami widział się tydzień temu.  

Stwierdził, że modernizacja ul. Niecałej jest możliwa, bo jest dokumentacja, ale nie ma na to pieniędzy. 

Zwrócił uwagę, że odnośnie stanu technicznego bloku ul. Sportowej 6 zaraz zabierze głos mieszkanka tego 

bloku i powie trochę więcej szczegółów. 

Poinformował, że na ul. Szarych Szeregów jest dokumentacja i trzeba jeszcze trochę poczekać.  

Dodał, że Pani Burmistrz odpowie na kwestię dotyczącą przekształcenia w przypadku budownictwa 

wielorodzinnego.  

Poinformował, że chciałby przeprosić Panią Radną Iwonę Kołos, ponieważ w punkcie o wynagrodzeniach to 

Pani Radna miała rację. Dodał, że powiedział wówczas o innym piśmie. 

 

Radna Iwona Kołos zwróciła się z prośbą o sprawdzenie w okresie wiosennym odległości drzew od linii 

energetycznych, jeżeli jest to w kompetencjach Miasta. 

Zwróciła uwagę, że w tym zakresie są bardzo restrykcyjne przepisy, których bardzo trudno przestrzegać.  

Dodała, że nie wie, czy weryfikuje to firma energetyczna, czy Miasto. Jeżeli tym zajmuje się firma 

energetyczna to Miasto może również tam się zwrócić.  

 

Radny Eugeniusz Simoniuk zwrócił uwagę, że ul. Stefana Wyszyńskiego rozładowuje w bardzo dużym 

stopniu ruch samochodów. Chodzi o to, żeby ta ulica była udrożniona przynajmniej teraz. Zrozumiale jest to, 

że trudno jest z budżetem i nie ma pieniędzy.  

Dodał, że o połączeniu ul. 11 listopada z ul. Brańska mówi się prawie 15-20 lat i zawsze brakuje tego 

najważniejszego, bo projekt można szybko zrobić.  

Poinformował, że jeżeli chodzi o zamiatanie to nie mówi, że jest tragicznie. Chce tylko zwrócić uwagę, żeby 

Bielsk nie był troszkę zaniedbany. Można podjechać i zobaczyć, jak jest np. na ul. Żeromskiego  

i ul. Poświętnej. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, odnosząc się do kwestii drzew i linii energetycznych, że 

tym może zajmować się właściciel, tj. Urząd Miasta, jeżeli drzewo rośnie w pasie drogowym drogi miejskiej, 

Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich w sytuacji, gdy drzewo rośnie w pasie drogowym drogi wojewódzkiej, 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, jeśli drzewo jest przy drodze krajowej.  

Zwrócił uwagę, że linie są przebudowywane i są chowane w ziemi. Gro awarii w mieście to awarie 

spowodowane przez system korzeniowy drzew.   

Dodał, że linie są w różnych miejscach, nie tylko przy drogach Urzędu Miasta. Właściciele zwracają się do 

stosownych gremiów o zgodę na cięcia pielęgnacyjne, a czasami na wycięcie całego drzewa.  

Poinformował, że projektując przebudowy ulic starają się zachować jak najwięcej zieleni, ale czasami 

niestety trzeba drzewo usunąć, bo jest planowana linia energetyczna podziemna.  
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Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że ogłoszono przetarg na letnie 

oczyszczanie chodników, parkingów, placów i przystanków komunikacji miejskiej oraz opróżnianie koszy,  

a także na mechaniczne letnie zamiatanie ulic miejskich. Urząd Miasta czuwa nad sprawami dotyczącymi 

porządku i jeżeli jest pilna potrzeba, to prace są wykonywane własnymi siłami przy pomocy zatrudnionych 

pracowników. 

Poinformowała, że w przypadku przekształcenia prawa wieczystego użytkowania w prawo własności  

i możliwości skorzystania z bonifikaty należy rozróżnić dwie sytuacje. Tam, gdzie jest wyodrębniona 

własność lokalowa - to mieszkańcy, którzy chcą skorzystać z bonifikaty powinni zgłosić się do Urzędu 

Miasta, albo cierpliwie czekać na zaświadczenie. Jeżeli ktoś z mieszkańców będzie miał interes prawny, np. 

sprzedaż mieszkania, to wtedy termin oczekiwania na zaświadczenie niezbędne do ujawnienia w księgach 

wieczystych, będzie krótszy. W sytuacji, gdy jest to spółdzielcze własnościowe prawo do lokalu - partnerem 

do rozmów będzie spółdzielnia mieszkaniowa. Spółdzielnia będzie ustalała pewne zasady i w takiej sytuacji 

należy kontaktować się z zarządem tej spółdzielni. 

Dodała, że osoby mające jakiekolwiek wątpliwości mogą zadzwonić, albo przyjść do Urzędu Miasta. 

 

Radny Piotr Wawulski zwrócił uwagę na odpowiedź dotyczącą placu zabaw.   

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że są to trudne tematy własnościowe, użytkowanie 

gruntów, trwały zarząd, powierzenie. Postarają się do końca roku te tematy zakończyć, żeby można było 

przekazać ten plac.  

Poinformował, że na poprzedniej sesji Pan Radny Ostaszewski zgłosił wniosek, żeby Burmistrz wystąpił do 

Pana Premiera i do Ministra w sprawie przyspieszenia prac nad ustawą antyodorową. Takie pismo zostało 

wystosowane i od Pana Premiera przyszła odpowiedź zobowiązująca Pana Ministra do niezwłocznej 

odpowiedzi na zadany temat.  

 

Radny Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że na poprzedniej sesji była dyskusja na temat przekształcenia 

wieczystego użytkowania w prawo własności. Powstało pewne niezrozumienie, ponieważ Pan Burmistrz 

powiedział, że jeśli ktoś jednorazowo wpłaci, to już nic więcej nie będzie płacić. Jednak nie jest to do końca 

prawdą, gdyż wejdzie podatek od nieruchomości.  

 

Radna Eugenia Kruk zwróciła się z pytaniem do Pani Burmistrz - czy w przypadku wspólnot 

mieszkaniowych należy zwrócić się do Miasta, czy wspólnota w swoim zakresie ma takie kompetencje? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że właścicielem na pewno nie jest 

wspólnota. Są tam wyodrębnione lokale. Mówi się tylko i wyłącznie o spółdzielni mieszkaniowej. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że dwoje mieszkańców przed sesją zwróciło się 

z prośbą o udzielenie im głosu na sesji. W kolejności zgłoszeń jest to mieszkaniec miasta, który poprosił o 

zabranie głosu w sprawie ewentualnej zmiany regulaminu Rady Miasta, remontu ul. Ogrodowej oraz 

sposobu głosowania uchwał Rady Miasta. 

 

Mieszkaniec miasta poinformował, że trzeci raz bierze udział w sesji Rady Miasta i jest na całej sesji, żeby 

zająć 5 minut dla zebranych 

Zwrócił się z prośbą, aby osoba, która chce zabrać głos mogła wypowiedzieć się na początku sesji.  

Część ludzi nie chce przychodzić, ponieważ nie wie ile czasu będzie trwała sesja. 

Uważa, że Pan Burmistrz i Pan Przewodniczący pochylą się nad tym tematem. 

Poinformował, że druga kwestia dotyczy nieczytania uchwał przez Przewodniczącego. Ta sprawa jest 

zgłaszana przez mieszkańców.   

Zwrócił uwagę, że po przerwie ktoś Przewodniczącemu powiedział i te uchwały były już odczytywane.  

To też jest w gestii Pana Burmistrza, ponieważ przeważnie Burmistrz wnosi projekty uchwały. Mieszkańcy 

chcą wiedzieć, jaki jest cel uchwały i co ona mówi. Są ludzie, którzy potrafią odczytać to w internecie,  

ale większość oglądających sesję to ludzie starsi. Nie mają oni internetu, albo nie potrafią z tego korzystać.  

Dodał, że może dojść do tego, że tak jak w Sejmie całe pakiety uchwał zostaną przegłosowane. 

Poinformował, że chce zwrócić się do radnych z prośbą, aby w sytuacji, gdy jest jakaś propozycja, to nie 

należy patrzeć na to, który radny ją zgłosił. Jeżeli jest to dla miasta, dla społeczeństwa, to radni powinni 

wznieść się ponadpartyjność.  
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Zwrócił uwagę, że gdyby na poprzedniej sesji wniosek o bonifikatę 92% nie był zgłoszony przez Pana 

Charytona, lecz ta sugestia padła z obozu rządzącego, to ona przeszłaby.  

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zwrócił uwagę, że nie wszystkie projekty uchwał można 

odczytać, ponieważ niektóre z nich są obszerne, z tabelami i z wyliczeniami.  

Poinformował, że przedtem również odczytywał niektóre uchwały i dzisiaj też je czytał, nie patrząc na 

podpowiedzi, jak tutaj sugeruje mieszkaniec. Poza tym w internecie na BIP jest dostęp do wszystkich uchwał 

i każdy może je znaleźć oraz z nimi się zapoznać.  

 

Mieszkaniec miasta poinformował, że jeszcze chce zabrać głos na temat ul. Ogrodowej, o którą mocno 

walczył i zbierał podpisy. Może powiedzieć, że większość, 99% mieszkańców jest zadowolonych. To jest 

operacja na żywym organizmie. Ludzie w większości nie mają tam problemów z dojazdem i z dowozem. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko stwierdził, że na temat ul. Ogrodowej i zasług nie będą teraz 

dyskutować. Poinformował, że jeszcze o głos poprosiła mieszkanka bloku przy ul. Sportowej 6  

w sprawie stanu tego budynku. 

 

Mieszkanka bloku przy ul. Sportowej 6 poinformowała, że jest tu w imieniu wszystkich mieszkańców 

bloku przy ul. Sportowej 6. Sprawa dotyczy uszkodzonej elewacji.  

Zwróciła się z prośbą o interwencję, bo stan tego budynku odbiega od wszelkich norm. Mieszkańcy boją się 

o bezpieczeństwo swoich dzieci. Odpadający tynk jest wielkim zagrożeniem dla wszystkich mieszkańców,  

a w szczególności dzieciom. Wilgoć wkroczyła bardzo mocno w mury.  

Poinformowała, że Pani Iwona Kołos składała wniosek w sprawie komisji, która miała być powołana i miał 

być sprawdzony stan tego bloku. Od grudnia poprzedniego roku nic nie jest robione, a czas leci  

i wzrasta niebezpieczeństwo.  

Poinformowała, że Pani Bożena Zwolińska obiecała w tamtym roku, że zainterweniuje w sprawie placu 

zabaw dla dzieci. Natomiast dalej nic się nie dzieje. Mieszkańcy nie mają pojęcia, jak i do kogo jeszcze się 

zgłosić. Jeśli mieszkańcy nie uzyskają wsparcia ze strony Miasta to kto odpowie za tragedię, gdy tynk 

odpadnie na głowę któregoś z dzieci bądź mieszkańca dorosłego.  

Dodała, że dostała informację od Pana Derehajły, że jest Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  

w Białymstoku i można tam się zgłosić, jeśli Miasto nie ma funduszy.   

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko poinformował, że są dyżury radnych, na które zaprasza 

mieszkańców. Uważa, że udostępnianie mieszkańcom głosu przed obradami sesji nie jest najszczęśliwszym 

pomysłem. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska zwróciła uwagę, że w przypadku budynku przy  

ul. Sportowej 6 udział Miasta wynosi 84%. Ten blok jest z 1996 roku i w porównaniu do innych bloków na 

terenie miasta jest stosunkowo nowym budynkiem.  

Poinformowała, że mieszkanka tego bloku przychodziła w sprawie placu zabaw. Temat został podjęty  

i w tym roku Przedsiębiorstwo Komunalne miało zrobić ten plac. Miasto powierzyło prowadzenie zasobu 

mieszkaniowego swojej spółce Przedsiębiorstwu Komunalnemu i wszystkie sprawy techniczne należy 

zgłaszać do tego Przedsiębiorstwa.  

Zwróciła uwagę, że w marcu odbędą się spotkania właścicieli wspólnot. Zainteresowana również może 

przyjść na spotkanie, aczkolwiek zasadą jest to, że spotykają się przedstawiciele wspólnot, Miasta  

i Przedsiębiorstwa Komunalnego.  

Poinformowała również, że cała dokumentacja finansowa, odpisy na fundusz remontowy są prowadzone  

w Przedsiębiorstwie Komunalnym. W pierwszej kolejności są załatwiane sprawy budynków starych. 

Natomiast, jeżeli jest zagrożenie życia to w pierwszej kolejności trzeba tam zrobić remont.  

Dodała, że zajmie się tym tematem.  

 

W trakcie powyższej wypowiedzi o godzinie 12
09

 z sali obrad wyszedł radny Stanisław Charyton oraz radny 

Aleksander Bożko i od tej pory w sesji uczestniczyło 16 radnych. 

 

Radna Iwona Kołos stwierdziła, że nie wszyscy mają takie zdanie, jak Pan Przewodniczący odnośnie 

udzielenia głosu mieszkańcowi na początku sesji.  
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Zwróciła uwagę, że to byłby niezły pomysł, gdyby mieszkańcy zabierali głos na początku sesji.  

Zwróciła się z prośbą do Pana Burmistrza o przeanalizować tej sprawy, ponieważ czasami pod wpływem 

pewnych słów również można byłoby podjąć decyzje. Czasami słowa mieszkańców mogą być pewną 

sugestią. 

Odnosząc się do sprawy dotyczącej bloku przy ul. Sportowej, zwróciła uwagę, że mieszkaniec inwestuje  

w mieszkanie komunalne i dba o jego stan. W sytuacji, gdy nagle odpadają tam płytki, odpada tynk, to jak 

ma się czuć ten mieszkaniec, który wkłada dosyć duży wkład finansowy w remont mieszkania.  

Poinformowała, że o tym mówiła w grudniu i widziała te mieszkania. Pęka tam tynk, tworzą się dziury,  

z których wieje. 

Dodała, że konkretna komisja powinna to sprawdzić. Być może znajdą się środki, tak jak sugerował  

Pan Marszałek i Pan Burmistrz z tego skorzysta.  

 

Radna Danuta Karniewicz poinformowała, że mieszkańcy chcieliby wiedzieć, co działo się w okresie 

międzysesyjnym. W związku z tym bardzo prosi o to, aby przynajmniej odczytać sprawozdanie Pana 

Burmistrza. 

 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko stwierdził, że są różne sposoby patrzenia na sprawy i nie ma do 

nikogo pretensji, że ktoś myśli inaczej. Zwrócił się z pytaniem – czy są jeszcze chętni do zabrania głosu?   

 

              Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął  

pkt 20 „Sprawy różne”. 

 

21. Zamknięcie sesji 
 

Przewodniczący RM Andrzej Roszczenko zamknął obrady V sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski  

w VIII kadencji samorządu.  

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokółowała: 
Edyta Gawryluk-Malinowska 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

     /-/ Andrzej Roszczenko 

 


